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Agendapunt :  Voorbereidende vergadering 2e bestuursrapportage

Technische vragen: BOB

Toelichting:  

 Vraag: Antwoord:

1.  Naar aanleiding van de passage over de 
vervangende nieuwbouw Meeuwenberg in Driel:

- Hoe verhoudt de investering door de 
gemeente in de inrichting van het schoolplein 
zich tot hoe de gemeente dit in eerdere jaren 
bij andere basisscholen heeft gedaan?

- Is de conclusie juist (op grond van de eerdere 
memo) dat oorspronkelijk in de begroting 2021 
een bedrag van 75K was opgenomen voor 
een toezichthouder/projectleider en dat 
inmiddels van 100K wordt uitgegaan?

- Aangezien op de website van Trivium geen 
jaarverslag te vinden is, kunt u een overzicht 
geven van de reserves van dit schoolbestuur?

1.
 a. Hiervan zijn geen vergelijkbare cijfers 
beschikbaar. Een goed vergelijk is ook niet 
te maken vanwege steeds wijzigende 
parameters (zoals oppervlakte van de kavel, 
ontwerp-uitgangspunten en beschikbaarheid 
van verhuisbare attributen).
b.  Nee dat is niet juist. Het bedrag van 75k 
zit in de stichtingskosten (in de totaal € 
3.866.000). De 100k is voor plankosten De 
plankosten betreffen de ambtelijke uren en 
eventueel wat onderzoek dat nodig is om het 
proces te begeleiden. Het betreft b.v. 
begeleiden van participatie, opstellen van de 
nodige beslisdocumenten etc. De inschatting 
is dat er 8 uur per week voor de komende 2 
jaar nodig zal zijn voor deze processen.
c. Er is geen jaarverslag van het 
schoolbestuur in bezit van de gemeente dat 
verstrekt kan worden.

2.  Kunt u uitleggen hoe de scores op kwaliteit, tijd en 
geld bij de Poort van Midden Gelderland zich 
verhouden tot de begeleidende tekst? Wanneer 
kunnen we een concreet voorstel vervanging 
wegdekken Poort van Midden Gelderland tegemoet 
zien?

2. Op dit moment zijn we bezig met de 
voorbereidingen voor de uitvoering van de 
asfalteringswerkzaamheden. We zijn in 
gesprek met Kruidvat over de faseringen en 
de komende weken wordende overige 
bedrijven geïnformeerd over de ophanden 
zijnde werkzaamheden. Er komt geen 
voorstel richting gemeenteraad omdat er 
budget beschikbaar is en, afhankelijk van de 
weersomstandigheden, dit jaar wordt gestart 
met de uitvoering.

3. Naar aanleiding van de toename van het aantal 
bezwaarschriften:  welk deel van de bezwaarschriften 
leidt tot verlaging van de aanslag? Wijkt dit af van 
eerdere jaren?

3. In 2020 was ongeveer 35% van de 
bezwaarschriften gegrond en heeft dus tot 
een verlaging geleid. Voor 2021 weten we 
dat nog niet omdat de bezwaren nog niet zijn 
afgehandeld. De resultaten van de jaren 
voor 2020 zijn redelijk vergelijkbaar, echter 
toen werd er nog met een ander systeem 
gewerkt, waardoor exacte vergelijkingscijfers 
niet te tonen zijn. 
In 2020 bedroeg het totaal aan wettelijke 
kostenvergoeding aan no cure no pay 
bureaus voor hun behandeling van het 



bezwaar € 32.379,71 en waren de kosten 
voor het afhandelen van de bezwaren voor 
de gemeente in verband met interne en 
externe personeelskosten € 50.282,51.

4. Hoe komt het dat de indexatie van de subsidie voor 
de bibliotheek niet in de begroting was meegenomen? 
Waarop is de omvang van de indexatie gebaseerd?

4. Om de prijsinflatie op te vangen is in de 
begroting 2021 een stelpost opgenomen. In 
de eerste Berap is het budget op de 
taakvelden waar geen ruimte was om de 
indexering op te vangen aangepast. In de 
tweede Berap blijkt dat een aantal 
taakvelden, waaronder de bibliotheek, nog 
onvoldoende ruimte hebben om de indexatie 
op te vangen. 
Voor de indexatie wordt de CPI voor musea, 
bibliotheken en dierentuinen gehanteerd. Dit 
is in lijn met hetgeen de meerderheid van de 
overige gemeenten in het werkgebied van 
OBGZ hanteert en conform de begroting van 
OBGZ.

5. Op 6 oktober 2020 is een amendement ‘scenario-
onderzoeken milieustraten gemeente Overbetuwe’ 
aangenomen. Hierbij is in de toelichting als wens van 
de raad opgenomen om het onderzoek naar een 
circulair ambachtscenrum medio 2021 af te ronden. In 
de Bestuursrapportage staan bij speerpunt 55 tijd, 
kwaliteit en geld op ‘groen’. Kunt u ons informeren 
over de uitkomst van genoemd onderzoek?

5. Momenteel zijn we bezig met het opstellen 
van het grondstoffenbeleidsplan waarin we 
een enquête hebben uitgezet bij de inwoners 
van de gemeente Overbetuwe. Ook zijn hier 
vragen op genomen over een circulair 
ambachtscentrum. Nu deze enquête is 
gehouden en de uitkomsten hiervan bekend 
zijn, kunnen we die meenemen met het 
onderzoek. Het onderzoek van het circulair 
ambachtscentrum moet in overeenstemming 
zijn met het grondstoffenbeleidsplan, 
waardoor het nog niet gereed is.

6. In de raad van 12 mei 2020 is een amendement 
‘advisering over lokaal publieke media instelling’ 
aangenomen op basis waarvan de Stichting 
Streekomroep RN7 is aangewezen als lokaal publieke 
media-instelling. Kunt u ons nader informeren over de 
ontwikkelingen sindsdien bij RN7 en wat die voor 
Overbetuwe betekenen? Welke ontwikkeling is er te 
zien in de activiteiten van RN7 voor Overbetuwe?

6. Voor komende jaar wordt een plan van 
aanpak opgesteld om samen met de omroep 
de focus op onze gemeente te blijven 
houden.

7. Op 22 januari 2019 heeft u schriftelijke vragen van 
de raad beantwoord over energiearmoede. Hierin 
werd o.a. aangegeven dat u ‘in 2019 een 
warmtetransitieplan ging maken en een klimaattafel 
ging organiseren, waarbij we met alle betrokken 
partijen – waaronder woningcorporaties – tot een 
gezamenlijke aanpak komen.’. Later is dit onderwerp 
ook ingebracht in de consultatie over de RES (waarbij 

7. Transitievisie Warmte 
In juli 2020 heeft uw raad de Transitievisie 
Warmte Overbetuwe vastgesteld. Met de 
kick-off in 2019 hebben wij een ‘klimaattafel’ 
georganiseerd om met alle betrokken (lokale 
en regionale) partijen, tot een gezamenlijke 
aanpak te komen voor het opstellen van de 
transitievisie warmte. 
In de uitgangspunten van de Transitievisie 
Warmte is genoemd dat een betaalbare 



de regio dit heeft terug verwezen naar het 
gemeentelijk niveau).

Vragen:

Wat is de voortgang op dit punt? Heeft u inmiddels 
zicht op de aard en omvang van de problematiek van 
energiearmoede in Overbetuwe? Zo niet, bent u 
voornemens dit alsnog op te pakken (bijvoorbeeld 
aansluitend bij de aanpak zoals die in andere 
gemeenten wordt gehanteerd, zie 
https://www.aedesmagazine.nl/edities/3-
2021/artikelen/energiearmoede  )

oplossing essentieel is om de 
warmtetransitie in Overbetuwe te kunnen 
uitvoeren. We hebben daarom gekeken naar 
de oplossingen met de laagste 
maatschappelijke kosten. Energiearmoede 
wordt daarbij in transitievisie ook expliciet als 
aandachtspunt genoemd. Om stappen te 
maken naar deze oplossingen en inzicht te 
krijgen in de problematiek, is in juli van dit 
jaar is een ‘kwartiermaker transitievisie 
warmte’ aangesteld voor een periode van 
een half jaar. De kwartiermaker zal met 
betrokken partijen een convenant opstellen 
en komen tot een samenwerkingsstructuur 
van partijen die de warmtetransitie gaan 
uitvoeren. Op basis daarvan zullen 
realistische wijkuitvoeringsplannen gemaakt 
worden waar ook thema’s als 
energiearmoede een plek zullen krijgen.

8. In mei heeft u de raad per memo geïnformeerd over 
de introductie van de Subsidieregeling Steunpakket 
Overbetuwe voor welzijn en leefstijl in coronatijd. In 
Raadsinformatiememo COVID-19 nr. 23 heeft u deze 
mededeling herhaald. Er is echter geen informatie 
opgenomen over het gebruik van de regeling tot nu 
toe. Kunt u die informatie alsnog delen met de raad? 
Kunt u daarbij ook aangeven of u nog andere actie 
heeft ondernomen om de bekendheid van de regeling 
te bevorderen dan het plaatsen van een bericht op de 
website (wat in de de raadsinformatiememo is 
vermeld)?

8. Via onze netwerkpartners en onze 
gemeentelijke site is breed gecommuniceerd 
over deze regeling. De afhandeling van de 
subsidieaanvragen is momenteel in 
afrondende fase. In de raadsbrief die deze 
week naar de raad gaat, ontvangt u nadere 
informatie.

9. Ook van de kant van het Rijk wordt in deze tijd extra 
ingezet op bevorderen van gezond gedrag 
(https://www.loketgezondleven.nl/integraal-
werken/succesfactoren/financiering-en-capaciteit ). In 
welke mate wordt van deze regelingen in Overbetuwe 
ook gebruik gemaakt (door de gemeente of door met 
de gemeente samenwerkende organisaties)?

9. Waar mogelijk wordt gebruik gemaakt van 
subsidieregelingen vanuit het Rijk. In het 
kader van het lokale Preventieakkoord is 
ondersteunings- en uitvoeringsbudget 
aangevraagd. Voor het overige betreft het op 
de genoemde pagina voornamelijk subsidies 
die door zorgaanbieders, scholen of 
maatschappelijke initiatieven kunnen worden 
aangevraagd. Omdat de gemeente daarbij 
niet de aanvrager is, is er ook geen overzicht 
in welke mate door deze organisaties 
gebruik wordt gemaakt van deze 
mogelijkheden.  

10. De Wmo en de Jeugdwet verplichten gemeenten 
om jaarlijks aan de rijksoverheid voor 1 juli van enig 
jaar te rapporteren over de cliëntervaring in het 
voorgaande jaar (dus voor 1 juli 2021 over de 
clientervaring in 2020):

- Is dit gebeurd? Zo nee, waarom niet en klopt 
het dat u de raad hierover niet actief heeft 

10. Ja dit is gebeurd. We hebben in de 
zomer een cliëntervaringsonderzoek 
gehouden. De resultaten daarvan worden 
opgenomen in de monitor sociaal domein die 
gedeeld wordt met de raad in november van 
dit jaar.
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geinformeerd? Zo ja, kunt u dit zo spoedig 
mogelijk delen met de gemeenteraad (en niet 
pas eind van dit jaar, zoals u vorig jaar deed 
met het onderzoek over 2019).

11. Per 2021 zijn de regels voor het 
clientervaringsonderzoek Wmo gewijzigd1. Hoe speelt 
Overbetuwe hier voor het onderzoek over 2020 op in? 
Is de manier waarop dat over 2020 in Arnhem is 
gebeurd2 voor Overbetuwe een optie?

11. De nieuwe regels geven ons ruimte om 
gerichter inzicht te krijgen in de ervaring met 
onze dienstverlening. We kiezen er op dit 
moment voor om frequenter onderzoek te 
doen door tweemaal per jaar inwoners te 
bevragen op de dienstverlening. Op dit 
moment ontwikkelen we nog gerichtere 
vragen, in samenhang met de vorming van 
het Sociaal Team Overbetuwe. We willen de 
nieuwe vragenlijsten in 2022 gaan hanteren.

12. Het valt op dat in de gemeentelijke monitor sociaal 
domein van “waar staat je gemeente” diverse 
onderdelen door Overbetuwe nog niet zijn 
aangeleverd. Dit zorgt ervoor dat een actuele 
vergelijking met vergelijkbare gemeenten via deze tool 
niet kan worden gemaakt. Bent u voornemens alsnog 
de Overbetuwse gegevens hiervoor aan te leveren en 
zo ja, wanneer denkt u dat deze informatie dan 
beschikbaar is?

12. Als gemeente leveren we alle data tijdig 
aan die we aan, onder andere het CBS, 
moeten aanleveren. We hebben geen 
invloed op de verwerking van data door 
derden. Het is ons niet helemaal helder op 
welke onderdelen u doelt.

   

 

   

1 https://vng.nl/artikelen/clientervaringsonderzoek-wmojeugd-2020-en-2021 en 
https://vng.nl/nieuws/resultaten-clientervaringsonderzoek-wmo-2020-bekend 
2 https://www.ioresearch.nl/wp-content/uploads/2021/05/rapport-kwalitatief-onderzoek-wmo-gemeente-
arnhem_def.pdf 
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